

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET

Datum: Måndag 12 februari 2024 kl. 19.00-20.30. **Plats:** Digitalt via Teams.

Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Monica Randström, Carl Hedin, Marina Karlsson, Linda Kjellberg, Peter Håkansson, Lars Molin och Ronny Krönvall.

Personal: Nadja Casadei, Markus Andersson. **Valberedningen:** Fredrik Nordenberg.

Frånvarande: Stefan Mattsson.



§ 1. Mötets öppnande

a) Val av justeringsperson

Peter Håkansson.

b) Godkännande av dagordning

Dagordning godkändes efter korrigerings av paragrafsnumrering och tillägg av § 11c-d.

c) Föregående protokoll

Är utskickat och ligger på hemsidan, inga fler synpunkter nu.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan

Alla punkter gicks igenom och flertalet var genomförda och plockas bort. För satsningar/träffar inom träningsutveckling så är det lite på gång. Angående DM deltagarstatistik har Markus tagit fram sådan och mailat Tävlingskommittén och styrelsen, det kan presenteras på årsmötet, eventuellt fördjupar vi det till en utredning under sommar-höst som presenteras och diskuteras på höstmötet inför kommande styrelseförslag till årsmötet 2025 om ändrat DM-program.

§ 3. Ekonomi - Markus

Skriftlig rapport utskickad inför mötet. Budget 2024 -103 tkr med nyheter att vi numera räknar med +70 tkr från RF-SISU Östergötland för Trailprojektet och att vi även 2024 kommer få +110 tkr extra i återstartsmedel från SFIF. Ulrika är med en arbetsgrupp inom SFIF som ska ta fram nytt förslag på SDF-stöd från 2025, vilket förväntas bli klart till sommaren. Sen årsskiftet är vi igång med helt digital bokföring online i bl.a. Speedledger, en hel del nytt för Markus att lära och en del upplevs ännu inte så smidigt som önskvärt. Monica har mer erfarenhet av systemet och Markus kan bolla en del med henne framöver.

§ 4. Godkänna verksamhetsplan 2024 utifrån uppdateringar 6 januari – Ulrika

Markus nämner att under tävling kan formuleringen justeras för GM inne och ute. Inga fler synpunkter så verksamhetsplanen godkändes, Markus genomför de justeringarna och lägger upp den på hemsidan bland årsmöteshandlingarna.

§ 5. Arvode distriktsledare GM – Markus

Uppdraget har tidigare varit ideellt, men nu jämförde vi med det arvodesdokument vi har som tar upp utbildningar och läger där arvoden finns. Arvodet för distriktsledaren vid GM (huvudansvarig, dvs endast en person) fastställdes till 1500 kr. En uppdragsbeskrivning behöver tas fram – Markus tog på sig att göra det - ihop med input från GM-arbetsgruppen som har möte nu på torsdag.

§ 6. Östsvenska årsmöte – Markus, Nadja, Marina, Monica

Inbjudan/kallelse ligger på hemsidan och är mailad till alla föreningar. Anmälan senast 24 feb (två hitintills), även Östsvenska-personer behöver anmäla sig. En powerpointpresentation behövs även om vi har en standardföredragningslista ifrån stadgarna. Arbetsgruppen behöver ha ett möte snart och planera vem som presenterar vad. Mötesordförande ej klart ännu, Ulrika hade nyligen en som tackat ja, men sen ändrade sig. Fredrik från valberedningen berättade om läget kring valen, de flesta ställer upp för omval, även valberedningen själva, de enda som behöver ersättas är Carl och Ronny i styrelsen och där är valberedningens plan någon ungdom plus Fredrik Schöllin. Fredrik lyfte även frågan om förtroendevaldas möjlighet att ta/få tjänsteuppdrag inom organisationen.

§ 7. Förbundsårsmötet 23-24 mars i Uddevalla

Östsvenska har 11 st platser/ombud att utse. Inom styrelsen anmäler Carl och Peter intresse. Utanför styrelsen har Linnéa Agefjäll och Johanna Green, IFK Växjö anmält intresse. Frågan gick runt bland mötesdeltagarna men olika förhinder fanns, så vi stannade vid dessa fyra personer i nuläget. På hemsidan har sen början av januari nämnts under Aktuellt att vi söker Östsvenska-ombud till FÅM, men det har ännu inte gett några intresseanmälningar. Ombuden utses på styrelsemöte 2 mars. Markus mailar ut till föreningarna att vi söker FM-ombud, och alla får prata runt i sina föreningar. Carl föredrar vår motion.

§ 8. Verksamhetsberättelsen – Markus

Skriftligt underlag. Olika personer har skrivit ihop texter och Markus har sammanställt. Är så gott som klar nu, ska läggas in några fler bilder – mångfald söks där. Ska liksom övriga årsmöteshandlingar vara klara senast på lördag.

§ 9. Verksamheten – Nadja

Nadja har blivit inbjuden till invigningen av Craft arena i Kosta 29 februari.

Nadja har skrivit text till Verksamhetsberättelsen.

Aktuell kampanj inom SFIF är nu Tresteget/Folkspel.

Ungdomskommitténs Anna Bergdén har efterfrågat ekonomiskt stöd för att göra något.

Nadja deltar i månadsmöten med övriga SDF och SFIF.

Angående de 110 tkr extra vi får i Återstartsstöd även i år vill SFIF/Björn Lindén att vi beskriver vad vi gör med pengarna senast 31 mars, Nadja skriver ihop det.

Nadja har fått förfrågan om grenspecifika utvecklingsträffar i kast och vi diskuterade lämpliga kriterier kring uttagning där.

Möte på torsdag i Växjö med SFIF och RF-SISU.

Woodland Trail har nu en egen hemsida (www.woodlandtrail.se) och Instagram

(@woodlandtrailsverige). Tyvärr blev info-träffen idag i Östergötland inställd pga noll anmälda.

Nadja är nu på gång att köpa in ett tält med Östsvenska-tryck på, förväntad kostnad 10-15 tkr.

§ 10. Info från kommittéerna – Monica, Ronny, Olivia, Nadja, Markus/Linda

Markus nämnde att tävlingskommittén hade möte i torsdags då även Martin från löpningskommittén närvarade, och kommittéerna var överens om att tävlingskommittén bör utse alla DM-arrangörer framöver, även för långlöpning. Styrelsen hade inga invändningar mot det. Tävlingsmötet utsåg även Stefan Malmborg och Peter Håkansson till Östsvenskas representanter i en GM-kommitté, som framöver kan diskutera tävlingsbestämmelser och liknande med de tre andra distrikten inom Götaland. Ulrika meddelar SFIFs Frida Hogstrand våra två utsedda personer. Tävlingsmötet diskuterade även Lag-UDM och Stora VDM som inte är klara ännu. Även frågan om närvaro från kommittén/Östsvenska på större DM-tävlingar. Slutligen SFIF-stöd att söka för DM-arrangörer. GM-planeringsgruppen har möte nu på torsdag.

Ronny rapporterade från veterankommittén att han har uppdaterat veteranrekorden.

§ 11. Övrigt

a) SFIF riktlinjer vegetarisk kost – Stefan ej närvarande

Skjuts till nästa styrelsemöte.

b) Ruda IF 100 års-jubileum 23 mars kl. 18.30

Frågan gick runt men vi ser inte ut att kunna ha någon representant på plats. Markus svarar dem.

c) Nomiering silvermedalj

Finspångs AIK nominerar Anders Oskarsson att tilldelas Svensk Friidrotts silvermedalj

(ledarutmärkelse). Nadja läste upp en del från ansökan och Peter som känner Anders fyllde på lite.

Vi beslutade att tillstyrka ansökan och skickar vidare till SFIF.

d) RF-SISU Blekinge årsstämma 23 april

Kanske Martin Söderberg kan närvara?

§ 12. Nästa möte och avslut

Lördag 2 mars 2024 kl. 10.00-12.00 i Växjö (innan årsmötet). Mötet avslutades kl. 20.36.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

| Datum/§ | Att göra | Ansvarig | Senast |
|---------|---|----------------------|--------|
| 6/1 §2 | Paraverksamhet, tipsa föreningarna hur/vad man kan göra | Utbildningskommittén | |